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Referat skolebestyrelsesmøde  
Tirsdag d. 14. november 2023 kl. 17.30-19.30 på Rønnebæk skole, mødelokalet 
Der vil være kaffe, the, vand og frugt til mødet 
Elever: 
Lilly Mikkelsen (6.C – Sjølund), Magne Emil Villumsen (6.A – Rønnebæk) 
 
Medarbejderrepræsentanter:  
Helle Frænde (Rønnebæk), Katrine Bjerre (Sjølund) og Liselotte Brint (Sydby) 
 

Forældrevalgte:  

Stine Pejstrup-Pedersen (Rønnebæk), Nikolaj Sune Bloch Jespersen (Sydby), Andreas Arash 

Pourkamali (Rønnebæk), Christina Odsgaard Olsen (Sjølund), Inda Sanne Vullum Dahlsgaard 

Nielsen (Sydby), Tobias Ammitzbøll (Rønnebæk) 

 

Ledelsen:  

Jørgen Rhode Wilms, Troels Heilmann Møller 

 

Gæst:  

Peter Madelung (sag 26) 

 
Fraværende: Katrine Bjerre, Sanne Nielsen (Sydby), Magne Emil Villumsen (6.A – Rønnebæk), 

Tobias Ammitzbøll (Rønnebæk) 

 

Dagsorden Referat 

Sag 25 (5 min) 

Godkendelse af dagsorden 

a. Valg af mødeleder 

Vi skal vælge en fast mødeleder, jf. beslutning på 

sidste møde. 

Beslutning 

Nikolaj er fast mødeleder. 

 

Dagsordenen er godkendt. 

Sag 26 (15 min) 

Orientering om skole og udvikling på Rønnebæk 

skole, herunder projektarbejde mm. 

Afdelingsleder Peter Madelung deltager i dette 

punkt. 

Orientering 

Peter Madelung præsenterer Rønnebæk Skole. Se 

vedhæftede slides. 

 

Klasser fra 0. til 6. årgang, et spor, over 90% er 

indmeldt i SFO’en 

 

Tiltag på Rønnebæk: 

Fælles forældremøder, fx med fokus på den gode 

kommunikation mellem skole og hjem. Bruge 

mentalisering i konflikter og ikke skældud. Holde 

det gode sprog uden grove ord osv. Arbejde med 

værdier og forældres input til dele af skolens 

indhold. 

Grøn Skole for 29. år i træk.  

Udvidelse af skolehaven med en frugtlund og 

”skolebier”. 
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Projekt ”Fællesskaber og deltagelsesmuligheder” 

implementeres. 

Godt samarbejde med Rønnebæksholm, kunst og 

musik. 

SFO’en på Rønnebækskole: 

Vores to heste trives og producerer en masse 

”gødning” til frugtlunden. 

Har haft ”bag for en sag”, Halloween fest, fast 

fredagshygge.  

Har haft åbent hus for førskolebørn.  

Har årligt ”Rønnebækløbet”. 

 

Sag 27 (15 min) 

Økonomi – 2 bilag (budgetopfølgning eftersendes) 

Her vil der være en orientering om driftsstatus, og 

en gennemgang af den handlingsplan, skolen har 

lavet. 

Orientering 

Handleplanen gennemgås. Se bilag. 

 

Til kommende år planlægges med et merforbrug på 

1,2 mio. kroner. Dette er tåleligt for skolen. 

 

 

Sag 28 (20 min) 

Meddelelsesbogen - 2 bilag 

Vi skal have en drøftelse af, hvilken model for 

meddelelsesbogen, Kobberbakkeskolen ønsker at 

bruge, og der skal træffes beslutning herom. 

Beslutning 

Se begge bilag. 

 

Brugen af MinUddannelse er forskellig fra afdeling, 

team og klasser.  

Visse forældregrupper tilgodeses ved at sende én 

samlet ugeplan hjem. MinUdd. bruges til ugeplaner, 

lektier og afleveringer. 

 

Meddelelsesbogen skal være enkel, overskuelig og 

nem at navigere I. Laves gennem dialog med 

eleven, fx via samtaledage, men også løbende 

gennem skoleåret. 

 

”Skole og forældre” har et webinar om 

meddelelsesbogen. 

 

Arbejdsgruppen fortsætter med arbejdet.  

 

Sag 29 (15 min)  

Flerårigt årshjul (1 bilag – bilag eftersendes) 

Der fremlægges et udkast til et årshjul, der 

indeholder de hovedpunkter, skolebestyrelsen 

ønsker at arbejde med. 

Drøftelse/beslutning 

Årshjulene gennemgås. 

 

Fokus på værdierne, den gode tone og 

kommunikation.  

 

 

Sag 30 (30 min) 

Kontaktforældremøde 

Der ønskes en drøftelse af form, indhold og antal 

møder i forbindelse med arrangement for 

kontaktforældre og skolebestyrelse.  

Forældrerådene inviteres til møde med 

skolebestyrelsen. Dialog om skolen og 

skolebestyrelsens arbejde.  
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Drøftelse/beslutning Forældrerådene spørges om, hvilke emner der kan 

være interessante at drøfte. Elevrådene spørges 

ind til emner, som forældrene skal drøfte. 

 

Antal og placering af møder? I dette skoleår 

afholdes et møde til foråret.  

 

Forslag til emner: Værdier og principper og hvordan 

de udmøntes i skolen.  

 

Brev sendes ud til forældrene. Dette 

drøftes/formuleres til kommende møde. 

 

Sag 31 (10 min) 

Resursefordeling i forbindelse med opsplitning af 

den gamle Kobberbakkeskole til 3 nye skoler 

Der orienteres om status, og det drøftes, hvordan 

det videre forløb skal være. 

Drøftelse 

”hvem ejer hvad”. Efter opsplitning til 3 nye skoler, 

skal der ses på, hvem der fortsat kan være fælles 

og hvad der kræver nye indkøb/anskaffelser.  

 

Der skal laves en kortlægning på afdelingerne.  

Sag 32 (5 min) 

Forslag til punkter til kommende møder 

a. Principper 

b. Facebookgruppe 

c. Brev om kontaktforældremøde 

d. Ønske om mobiltelefonerne i pauserne 

e. Beretning fra årsmødet 

 

 

Sag 33 (5 min) 

Eventuelt  

Deltagelse fra SB til ansættelsesudvalg. SB 

inviteres fremadrettet til ansættelsessamtaler. 

 

Fra elevrådet: 

Eleverne ønsker at forlade skolen. Dette er ikke 

muligt, da skolen har tilsynspligt. Dette kan ikke 

overholdes, hvis eleverne forlader skolen. 

 

En fysisk kantine ønskes. Dette kan ikke 

imødekommes, da kommunens udbudskonsulenter 

skal tage stilling til, hvem der må drive forretning på 

skolens område.  

 

8. og 9. klasser ønsker deres mobiltelefoner tilbage 

i pauserne. Dette drøftes på et kommende møde. 

 

Elever ønsker at være inde, når det er dårligt vejr, 

dvs. regn m.m. Det er lærerne på årgangene, der 

bestemmer, hvornår eleverne er inde og ude. 

 

Fodgængerfelt er ikke genanlagt ved norgesvej. 
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Der ønskes skraldespande udenfor. Dette tager 

Troels med service. 

 

Hjemmesiden ønskes opdateret snarest. 

Betegnelserne af klasser/specialtilbud. En oversigt 

ønskes inden årsmødet.  

 

 

 

 

 


